

# **剑亚** 上海剑平动平衡机制造有限公

### 转子端面三轴联动钻孔四工位全自动平衡机说明

Rotor end face three-axis linkage drilling four-station automatic balancing machine

#### 简要说明 / Brief Introduction

- 广泛于水泵及端面去重方式的产品平衡测量与修正,可联结转子生产线实现自动化生产。
- Widely used in product balance measurement and correction for pumps and end-face removal methods, which can be used to connect the rotor production line for automated production.

#### 产品特点/Features

- 1. 流水线自动上下料
- 2.12寸人机界面
- 3. 六轴联动, 同时加工
- 4. 生产节拍块。一次降低率高
- 5. 快速更换产品
- 6. 软支撑高精度平衡测量系统
- 1. Automatic loading and unloading of the assembly line
- 2.12 inch human-machine interface
- 3. Six-axis linkage, simultaneous processing
- 4. Production beat block, a high reduction rate
- 5. Quick product change
- 6. Soft support high-precision balance measurement system







A4WZ1端面三轴联动钻孔四工位全自动平衡机

## 全自动五工位绕线转子尖刀去重平衡机说明

Five-station wound rotor pointed cutter weight-removing automatic balancing machine

#### 简要说明 / Brief Introduction

- 广泛应用于各类家用电器、电动工具、起动机马达类的电机转子的平衡修正、产品自带自动流水线进出料、自动化程度极高。
- Widely used in all kinds of household appliances, electric tools, starter motor motor rotor balance correction, the product comes with automatic line in and out of the material, the degree of automation is extremely high.

### 产品特点/Features

- 1. 流水线自动上下料
- 2. 友好人机交换界面
- 3. 产品应用范围广,产品换型快速简洁
- 4. 生产节拍快。一次降低率高
- 5. 软支撑高精度平衡测量系统
- 6. 软硬件自主研发,设备可个性化功能强
- 1. Automatic loading and unloading of the assembly line
- 2. Friendly human-machine interface
- 3. Wide range of product applications, quick and easy product change
- 4. Rapid production beats, a high reduction rate
- 5. Soft support high-precision balance measurement system
- 6.Independent research and development of software and hardware, equipment can be personalized features









W5WX21绕线转子五工位全自动平衡机

ADD: NO. 2151, Panchuan Road, Baoshan Industrial Park, Shanghai, China www. jpdph.com(国内站Domestic Station) www.jp-balancer.com(国际站Domestic Station)